
 

Αθήνα, 13.02.2025 

 

Ερώτηση 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Οι περικοπές στον προϋπολογισμό του Γ.Ν. Διδυμοτείχου επιβεβαιώνουν 

ότι προτεραιότητα για τη ΝΔ είναι η υποβάθμιση της δημόσιας Υγείας» 

 

Τα τελευταία χρόνια η νεοφιλελεύθερη κυβέρνηση της ΝΔ, πιστή στην εξυπηρέτηση 

συγκεκριμένων συμφερόντων (μεγαλοκλινικάρχες, fund στον χώρο της Υγείας κλπ) 

αλλά και στη λογική της περαιτέρω ιδιωτικοποίησης του συνόλου των υπηρεσιών 

στον χώρο της Υγείας, έχει προχωρήσει σε μια πρωτοφανή επίθεση στο Εθνικό 

Σύστημα Υγείας και τη δημόσια ιατροφαρμακευτική περίθαλψη. 

 

Τα παραπάνω αποτυπώθηκαν και κατά την ψήφιση του προϋπολογισμού για το έτος 

2025, όπου η κυβέρνηση επέβαλλε τη μείωση της δημόσιας δαπάνης για τη δημόσια 

υγεία, ως ποσοστό του ΑΕΠ, αλλά αποτυπώνονται και καθημερινά στα όσα βιώνουν 

οι πολίτες  στα νοσοκομεία και τα Κέντρα Υγείας της χώρας, με τις τραγικές εικόνες 

με τα ράντζα στους διαδρόμους κλπ και από την άλλη το προσωπικό - γιατρούς και 

νοσηλευτές - να κρατούν μόνοι τους όρθιο το ΕΣΥ, χάρη στον ηρωισμό και την 

αυταπάρνησή τους. 

 

Όλα τα παραπάνω δυστυχώς επιβεβαιώνονται και στην περίπτωση του Γενικού 

Νοσοκομείου Διδυμοτείχου όπου η περικοπή της χρηματοδότησης του 

προϋπολογισμού του κατά 261.000 ευρώ για το 2025  (σε σχέση με το 2024) - παρά 

τα όσα περί του αντιθέτου διακηρύττει η κυβέρνηση για δήθεν ενίσχυση του ΕΣΥ -  

οδηγεί σε σημαντικές περικοπές όπως: 

 

1. Περιορισμός των δαπανών των τακτικών χειρουργείων ήτοι έως 30.000 

ευρώ/μήνα για τα ορθοπεδικά χειρουργεία και έως 30.000 ευρώ/μήνα για τις 

επεμβάσεις της Γενικής Χειρουργικής στο πρώτο τρίμηνο του έτους 

2. Μείωση κατά 40.000 ευρώ στη δαπάνη του ασθενοφόρου  για τις δευτερογενείς  

διακομιδές 
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Τα παραπάνω επιβεβαιώνονται και κατά την ανάγνωση της απόφασης του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Γ.Ν. Διδυμοτείχου, για την εκτέλεση του 

προϋπολογισμού για το έτος 2025. 

 

Με βάση τα παραπάνω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

-Για ποιους λόγους αποφασίστηκαν οι παραπάνω περικοπές και μειώθηκε ο 

προϋπολογισμός του Γενικού Νοσοκομείου Διδυμοτείχου, για το έτος 2025, κατά 

261.000 ευρώ (σε σχέση με το προηγούμενο έτος); 

 

-Είναι στις προτεραιότητες της κυβέρνησης η στελέχωση, ενίσχυση και αναβάθμιση 

του Γενικού Νοσοκομείου Διδυμοτείχου, που αποτελεί διαχρονικά σημαντικό 

«κρίκο» του Εθνικού Συστήματος Υγείας, για μια περιοχή όπως είναι ο νομός 

Έβρου;  

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Τζούφη Μερόπη 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Φωτίου Θεανώ 

 

 




